
ZÁPIS ZE ŠKOLSKÉ RADY ZE DNE 3. 11. 2022 
 

Přítomni: Mgr. Simona Belanová, Petra Fedorová, Tomáš Fukala, Ing, Ivo Kantor,  

                 Mgr. Dagmar Nogová, Ing. Vít Slováček. 

 

Hosté: Mgr. Radek Duda 

Program: 

a) Výroční zpráva školy 

b) Hodnocení oslav výročí školy 

c) Změny v zaměstnaneckých poměrech 

d) Informace o probíhajících projektech 

e) Diskuse 

 

ad a) Členové školské rady diskutovali o výroční zprávě, jež byla elektronickým hlasováním 

schválena ke dni 15. 10. 2022 (souhlas vyjádřili: Ing. Vít Slováček, Tomáš Fukala, Mgr. 

Simona Belanová, Mgr. Dagmar Nogová, zdrželi se: Ing, Ivo Kantor, Petra Fedorová). 

ad b) Byly zhodnoceny oslavy školy, členové rady byli informováni o finančním vyúčtování 

oslav, oslavy byly hodnoceny velice pozitivně. 

ad c) Členové školské rady byli informováni o jmenování nové vedoucí školní jídelny paní 

Agatě Balaszové a přijetí paní psycholožky Mgr. Alice Mizia do zaměstnaneckého 

poměru. Diskuse o potřebnosti psychologů ve školách: po distanční výuce roste 

množství studentů s psychickými problémy. Na naší škole působí tento rok psycholožka 

v rámci „šablon“ jedno odpoledne v týdnu, o její služby je velký zájem. 

Ad d) Byla otevřena novou laboratoř fyziky s virtuální realitou. Škola je zapojena do projektu 

Erasmus+ KA2 – studenti s vyučujícími byli v říjnu v rámci projektu na Litvě. 

Dokončuje se také projekt Erasmus+ KA1 (Zkušenostmi z Evropy k inovaci výuky), ředitel 

školy Hudec je právě v rámci projektu v Londýně a Mgr. Pavelka odjíždí do Vídně, 

tímto bude projekt dokončen, ale současně je již schválen další projekt Erasmus+ KA1 

pro vyučující školy, kdy první učitelé vycestují v rámci projektu na jaře příštího 

školního kalendářního roku. Současně probíhá projekt Erasmus+ MeHealth o následcích 

Covidové izolace, kde je zapojena metodička prevence a výchovná poradkyně školy. 

Ad e)Diskuse o úspěšnosti studentů na VŠ, na školy se dostanou všichni studenti, ale ne 

všichni je dokončí, pro lepší informovanost studentů o studiu na VŠ budou 



organizovány besedy se zástupci VŠ a případně s absolventy, studujícími dané školy a 

ochotnými se podělit o své zkušenosti. 

Školská rada byla informována o finanční situaci ve vztahu k platbám za energie a 

členové dostali informace o úsporných opatřeních plánovaných vedením školy (zrušení 

ohřevu vody na WC, snížení norem o vytápění prostor školy, plánovaná ředitelská 

volna). 

 

Zapsala: Mgr. Simona Belanová 


